



中餐烹飪世界錦標賽

CHINESE CUISINE WORLD CHAMPIONSHIP

11/15-18, 2016 中國北京 Beijing, China



中餐烹飪世界錦標賽2016中國北京

The Chinese Cuisine World Championship, Beijing, China

一隊全新沒有太多比賽經驗的中餐隊員經過2個月的努力練習，一行9人（包括5個專業廚師及4個青年廚師）以謙虛的態度去學習國際級比賽的標準，創意擺碟的機礎。在練習過程中，我們西餐隊員亦參與其中。

比賽一共有210人次參加，香港隊獲得青年創意前菜組冠軍，專業組熱菜及創意前菜季軍，和不少銀牌銅牌。隊員們現在已準備好迎接新挑戰，好幾位已報名參加2017年的隊制賽呢！

With a new team of Chinese Chefs with little competition experience, we embarked to the 2nd Edition of the competition, this year round is individual categories for professional and young chefs. The team of 5 professional chefs and 4 young chefs have been learning the basic of international competition during the process and modern plating. We have our western chef team members assisting and accelerating the learning process.

The Team has achieved Championship in the Young Chef Creative Appetizer category, 2nd Runner-up in both Creative Appetizer and Hot Main Course plus many silver and bronze award. They are now ready for the challenges to come and some of them has already signed up for the 2017 Team Challenge!

